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Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd 
 
INLEDNING 
 
 
Mötet öppnande 
Ordförande förklarade styrelsemötet för öppnat. 
 
 
Val av justerare för mötet  
 Beslut: Kairi Pääsuke 
 
Godkännande av dagordning 
 Beslut: Dagordningen godkändes.  
 
Föregående mötesprotokoll 
Beslut: Protokoll från 211203 gicks igenom, godkändes och 
lades till handlingarna. 
 
ÖVERGRIPANDE 
 
Externa rapporter/ärenden (IBU/RF/SOK/SISU) 
Internationella rådet har haft möte: Bra diskussioner pågår i 
rådet kring vilka representanter från svensk idrott som har 
uppdrag internationellt. Olle Dahlin finns med utifrån sin roll 
som president i IBU och representerar därmed skidskytte. 
 
Möte med valberedningen i RF: Sofia rapporterar från möte 
med valberedningen i RF. Man undersöker vilken profil man 
önskar ha på RFs kommande ordförande då Björn Eriksson 
redan nu signalerar att han är på sin sista mandatperiod. God 
framförhållning. 
 
IBU: IBU har utvecklat ett system för att söka medel som heter 
IBU Scope, möjligheter finns här att söka projektmedel. 
Kansliet arbetar med att få bättre grepp och förståelse för vilka 
typer av projekt vi kan söka och få stöd till.   
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Kommande möten:  
Den 10 februari bjuder RF in ordförande och/eller GS från alla 
medlemsförbund och distriktsidrottschefer för att informera 
om och kicka igång idrottens valoffensiv.  
 
Möte med regionsordföranden är planerat under februari.  
 
SF-dialog kommer att ske i mars. 
 
 
IDROTTSLIG FRAMGÅNG  
 
Rapport från dotterbolag/landslag 
Landslaget har landat i Kina för OS efter att de sista 3 
veckorna gått från en hög till en mycket hög vaksamhet mot 
Covid-19. Per idag är alla i truppen friska och stämningen är 
god i gruppen. Samtliga tränare till A-laget har skrivit på nya 
kontrakt fram över OS 2026. 
 
Rapport från förbundsverksamheten: 
 
Stort intresse att studera vid skidskyttegymnasier med totalt 
45 st sökande. Mora, som ny skola, har flest antal sökande. 
 
Frågor/Diskussion: 
En tränartjänst är utannonserad i Mora. Ansökningstiden har 
inte gått ut ännu. 
 
Diskussion under mötet hur vi bäst stimulerar och får till fler 
tävlingar för åldern ”youth”, en grupp som haft det 
utmanande under pandemin. 
 
 
STARKA REGIONER OCH FÖRENINGAR 
 
Rapport från GS: 
Generellt bra fart i verksamheten och stort intresse för 
utveckling av vår verksamhet. Några händelser och pågående 
projekt i punktform: 
 

- Projekt rörelseglädje drivs med stöd av RF som en 
positiv aktivitet tillsammans med skolor och därtill 
kopplade föreningar. 

- Tyvärr försenade leveranser av efterfrågade 
luftgevärsvapen. 

- Planering för genomförande av SM-veckan 
- Representation från föreningsutvecklingsteamet vid 

nationella tävlingar vilket gett goda kontakter och 
inspiration för utveckling. 

- Junior-SM kommer att streamas i Bonnier media. 
- Konsulent kommer inom kort att rekryteras med 

fokus på mellansverige.  
 
 
Frågor/Diskussion: 
 
Inga specifika frågor diskuterades under mötet. 
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VAPEN 
Kairi rapporterar status kring utmaningarna med att få fram 
vapen till rimliga priser.  
 
Rapport från Regionsordförandeträff: 
Kort rapport från regionsordförande under världscupen. 
Positiva tongångar från regionerna men samtliga signalerar 
behov av stöd och stöttning för att ta tillvara på intresse och 
utveckla sina verksamheter.    
 
 
 
FRAMGÅNGSRIKA EVENEMANG 
 
Rapport från dotterbolag/VC: 
En framgångsrik världscuppremiär summerades med lovord 
från Östersunds kommun och internationella 
skidskytteförbundet. Perfekt sportsligt genomförande och 
välfyllda läktare möjliggjordes efter ett bra samarbete med de 
båda nyss nämnda organisationerna, Destination Östersund, 
Storsjöyran, Region Jämtland/Härjedalen och ytterligare en 
mängd samarbetspartners.  
 
I WCR har ett styrelsemöte hållits där man rapporterat 23 
partners under kontrakt. Framtiden har utvärderats och båda 
ägare är fullt inställda på att jobba vidare i detta gemensamma 
projekt framåt.  
 
 
Street Event – Att utveckla Street Event ligger i SSSFs strategi 
2026. Frågan, syftet med eventet och utformning av detta 
skjuts till styrelsens strategimöte i Maj. 
 
Frågor/ Diskussion: 
 
Inga specifika frågor diskuterades under mötet. 
 
 
HÅLLBAR EKONOMI & ORGANISATION 
 
Rapport från GS: 
Den senaste 3-veckorsperioden är den period som haft minst 
närvaro på kansliet under hela pandemiperioden utifrån den 
snabba spridningen av Omikron. Arbetet flyter dock på bra 
om än med några Covidsmittor i personalen och därtill 
kopplade och karantänsfrågor. 
 
Medarbetarsamtal är inplanerade vecka 8-9. 
 
Då RF aviserat att deras hemsideslösning kommer att upphöra 
vid årsskiftet 2022/2023 har arbetet med att ersätta denna 
pågått en tid. Förbundet är nära en bra lösning vilket kommer 
att ge en ”nystart” för den informationskanalen. 
 
Frågor/Diskussion: 
Inga specifika frågor diskuterades under mötet. 
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Prognos 2021/2022: 
Genomgång av prognosen för året. Positiva avvikelser till följd 
av lyckad världscup, bra utfall på resultatbaserade 
ersättningar samt att pandemin dämpat några planerade 
insatser och naturligt nog medför lägre resekostnader i 
verksamheten. 
 
 
ÖVRIGA FRÅGOR 
 
Policys: 
Vi har haft ett första möte med Previa för att ta fram en 
arbetsmiljöpolicy. Arbetet fortskrider och rapporteras i mars. 
 
Politisk Offensiv: 
Ordförande rapporterar från de dialoger hon haft inom RFs 
politiska offensiv inför valet. Kommande möten inom området 
enligt punkt 2 B ovan.   
 
Rekommendationer avseende aktivitet efter Covidinfektion: 
SSSF har en informationsskrift på hemsidan kring hantering 
av Covid inklusive återgång till tävling och träning. GS får i 
uppdrag att göra en ny översyn av rekommendationerna. 
 
 
AVSLUTNING & NÄSTA MÖTE. 
 
Nästa möte 15 mars via Teams. 
 
Styrelsemötet avslutas.  
 
Ordförande                                                    Sekreterare 
Sofia Domeij                                                   Martin Ohlsson 
 
Justerare 
Kairi Pääsuke 
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